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Handläggare Till 
Per Kjellander 
Telefon: 08-50821040 

Älvsjö Stadsdelsnämnd 

Svar på Skrivelse om upphandling och 
driftsformer inom Älvsjö stadsdelsnämnd (M,L,C) 

 

Ställda frågor och förvaltningens svar (kursivt): 

 

Vilka verksamheter och enheter som till dags dato återgått 

till egen regi? 

De senaste åren har avtalet med intraprenaden löpt utan 

förnyad upphandling. 

 

Vilka verksamheter och enheter som för närvarande är på 

entreprenad vars kontrakt löper ut eller kommer upp till 

beslut om förlängning under hösten 2015 och under våren 

2016? 

Kristallgården, avtal med Vardaga. 

 

Vilka förberedelser som sker inför dessa avslut eller 

förlängningsbeslut? 

Dialog med Vardaga pågår, ev förlängingsbeslut till 

nämnden under hösten. 

 

Vilka kostnadsjämförelser som görs inför prövning och 

beslut om återtagande i egen regi eller upphandling. 

Kommer att genomföras i någon form om återtagandebeslut 

blir aktuellt. 

 

Vilka konsekvensanalyser som görs inför prövning och 

beslut om återtagande i egen regi eller upphandling. 

Se föregående svar. 

 

Om eventuella kostnadsjämförelser och konsekvensanalyser 

öppet redovisas. 

Se föregående svar. 

 

Vilka krav som kommer att ställas vid 

upphandlingsprocesser av verksamheter och enheter 

Kvalitetskraven är viktiga och formuleras utifrån vad som är 

relevant för aktuell verksamhet 

file://ad.stockholm.se/cli-sd/ca2sd012/005934/Nämndsammanträden%202016/Skrivelser%20balanslista/2015/skrivelse%20om%20driftsformer%20och%20upphandling%20(M,FP,C).docx
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Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 

to the text that you want to appear here. 

 

Om kollektivavtal kommer att vara ett krav vid 

upphandlingsprocesser av verksamheter och enheter? 

Ingenting förvaltningen beslutar om. Pilotprojekt avseende 

vita jobbmodellen genomförs just nu av staden. 

 

 

 

 

Per Kjellander 

Stadsdelsdirektör 

  

 

 


